
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

RG nr.  

Datum  08 augustus 2021 

Aan  De voorzitter van de raad. 

Steller vragen Holger Rodoe en Beppie Bosten 

Onderwerp Drempels Looiseweg 

Geacht College van burgemeester en wethouders, 

De afgelopen weken werden automobilisten ineens onaangenaam verrast door hobbels in het 
wegdek op de Looiseweg. Het bleken nieuwe drempels te zijn die via graffiti op het wegdek 
werden gekenmerkt, dat – nu de weg met grint vol ligt – niet eens meer te zien is. Op een 
wegvak waarbij automobilisten buiten de bebouwde kom een duidelijke snelheid hebben, zijn dit 
soort obstakels een gevaar voor de verkeersveiligheid omdat automobilisten uit het niets hun 
snelheid aanzienlijk moeten verlagen. De VVD fractie heeft dan ook twijfels over de wijze waarop 
deze ‘drempels’ zijn gerealiseerd. Zeker, als we tevens het signaal van ambulance en brandweer 
meewegen, dat het toenemend aantal drempels in onze gemeente niet bijdraagt aan hun inzet 
als hulpverleners. Immers, het heeft tot gevolg dat deze hulpverleners minder snel aanwezig 
kunnen zijn bij een incident en dat het rijden via deze wegen flinke impact heeft op de 
hulpverleners/slachtoffers in de voertuigen. 

Derhalve wordt het college verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Op basis van welke argumenten heeft aanleg van de drempels plaatsgevonden en 
wanneer is het bijbehorende verkeersbesluit genomen? 

2. Hoezo heeft u ondanks het feit dat hulpverleners kritiek hebben op het toenemend 
aantal drempels in onze gemeente, toch besloten tot aanleg van drempels? 

3. In hoeverre voldoet de vorm waarop de ‘drempels’ zijn gerealiseerd aan de normen 
voor snelheidsverlagende maatregelen op wegen buiten de bebouwde kom?  

4. Op welke wijze heeft u verkeersdeelnemers (vooraf) geïnformeerd over de 
werkzaamheden en de wijzigingen in het wegdek? 

Namens de VVD fractie 

Holger Rodoe    Beppie Bosten 
Fractievoorzitter   Burgerraadslid 

 


